
ZAPISNIK 

5. sjednice Vijeća Muzičke akademije u Puli akademske godine 2015./2016. održane 

17. veljače 2016. godine s početkom u 12 sati 

Prisutni: Dekan prof. mr. art. Bashkim Shehu, doc. art. Laura Čuperjani, izv. prof. mr. art. 

Zdenko Osip,  , izv. prof. mr. art. Mirjana Grakalić, doc. art. Dražen Košmerl, doc. mr. art. 

Franko Božac, prof. art. Massimo Brajković, doc. art. Denis Modrušan, doc. dr. sc. Lada 

Duraković, mr. art. Elda Krajcar-Percan, v. pred, Vladimir Gorup, v. as., Ivan Šverko, v. as., , 

Branko Okmaca, v. pred. 

Odsutni: doc. art. Domeniko Briški,  doc. mr. art. Sofija Cingula, doc. dr. sc. Sabina Vidulin 

Jednoglasno se usvaja sljedeći  

Dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika 

2. Usvajanje dnevnog reda 

3. Informacije dekana 

4. Integrirani studiji 

5. Odbori Sveučilišta 

6. Turneja 

7. Obljetnice nastavnika 

8. Časopis Forum musicum 

9. Prenamjena vlastitih sredstava 

10. Strategija kadrovskih potreba 

11. Predavanje V. Lončar 

12. Razno 

 

Ad 1. 

Jednoglasno se usvaja zapisnik prethodnog Vijeća. 

Ad 2. 

Jednoglasno se usvaja dnevni red. 

Ad 3. 

 

a) Dekan informira prisutne da će se reakreditacija Akademije održati od 4. do 8. travnja.  

b) Obavještava o spajanju Odjela za studij na talijanskom jeziku i studija Kultura i turizam u jedan 
jedinstveni odjel. 

c) Također, Dekan informira Vijeće da će 18. veljače imati radni sastanak sa rektorom 
Sveučilišta, a 19. veljače će biti senat. 

d) Dekan napominje da Muzička akademija nije uvrštena u plan nabave Sveučilišta. 

e) Dekan informira da je delegacija iz Pečuha boravila u Puli. 



f) Promocije studenata održat će se 24., 25. i 26. veljače.  

g) Dekan poziva sve nastavnike na koncerte 8. ožujka u sklopu projekta Dani harmonike; 

Komorni orkestar Akademije za glasbo iz Ljubljane i solisti te  16. ožujka kada će gosti 

Akademije biti nastavnici i studenti Univerziteta u Banjoj Luci. 

Ad 4. 

Doc.art. L. Čuperjani informira vijeće da su skice za integrirane studijske programe gotove. 

Svim nastavnicima će materijali će biti dostavljeni mailom. Izmjene u syllabusima trebaju biti 

gotove do 27. veljače te se predlaže da nastavnici syllabuse dostave doc. Modrušanu. Dekan 

apelira da se nastavnici pridržavaju rokova.  

Ad 5. 

Doc.dr.sc. L. Duraković imenuje se predstavnicom Muzičke akademije u sveučilišnom Odboru 

za nastavu. 

Doc. art. F. Božac imenuje se predstavnikom Muzičke akademije u Sveučilišnom odboru za 

znanstveni i umjetnički rad. 

Studentica Georgie Goldin imenuje se predstavnicom Muzičke akademije u Stegovno 

povjerenstvo Sveučilišta Jurja Dobrile u Puli. 

Imenovanja se jednoglasno usvajaju. 

Ad. 5. 

Dekan informira Vijeće da je u planu turneja u periodu od 5. do 12. svibnja ( Virovitica-Banja 

Luka-Beograd- Skoplje-Pečuh-Segedin-Daruvar). Naglašava da je potrebno napraviti plan kako 

bi se neometano realizirala nastava, održale potrebne nadoknade i pripreme tekle nesmetano. 

Usvaja se jednoglasno. 

Ad. 6. 

Dekan napominje da treba voditi računa o obljetnicama naših nastavnika. Predlaže da se 

svakom nastavniku organizira obljetnički koncert u okviru koncertne sezone te da se, unutar 

Akademije  prikupe sredstva za prigodni poklon. Jednoglasno se usvaja. 

 

Ad. 7. 

Doc. art. L. Čuperjani informira Vijeće da je održan sastanak u vezi izdavanja časopisa Forum 

Musicum. U planu je izdavanje prvog broja časopisa. Nastavnici će dobti službeni poziv na 

suradnju na izdavanju. Dekan apelira da se svi nastavnici Akademije uključe. 

Usvaja se jednoglasno. 

Ad. 8. 

Dekan Informira Vijeće da svakodnevno iz rektorata stižu novosti po pitanju financija. 

Namjenska sredstva smanjena su sa 5.000,00 na 3.000,00 kn. Od ove akademske godine 

smanjene su i satnice vanjskim suradnicima što je posebno pogodilo studij Solo pjevanja 



odnosno angažman prof. D. Vejzović. Dekan predlaže da se namjenska sredstva nastavnika, 

koji to neće koristiti, iskoriste za isplatu razlike honorara prof. Vejzović. Usvaja se jednoglasno. 

 

Ad. 9. 

Kadrovske potrebe Muzičke akademije iznimno su velike, ističe dekan. Natječaji se ne 

raspisuju, stoga dekan traži dozvolu Vijeća za komunikaciju sa mladim kadrovima kako bi se 

osigurala budućnost Akademije. Nužno je osigurati kadar za nastavnike koji se spremaju u 

mirovinu. Postoji mogućnost da se osigura volonterski rad. 

Dekan ističe da prema zakonu Sveučilište Jurja Dobrile mora imati 7 zaposlenih invalida, stoga 

inzistira da se jedno mjesto dodjeli Muzičkoj akademiji kako bi se zaposlio Valter Kramar. 

Usvaja se jednoglasno. 

Ad. 10. 

Doc. art. L. Čuperjani informira Vijeće da će dr.sc. Vitomira Lončar 4. ožujka održati 

predavanje/radionicu na temu „Ciljni i vremenski management“. Predavanje je namijenjeno 

svim studentima i zainteresiranim nastavnicima. 

 

Ad 11. 

Dekan predlaže da se donese odluka o dodjeljivanju počasnog doktorata profesorici Vejzović i 

profesoru Lipsu. Jednoglasno se usvaja. 

Od 18. do 25. travnja održat će se Tjedan Akademije; prethodit će Susretima harmonikaša u 

Puli. 

Dekan napominje da će dizajner, gosp. Atanasković izraditi predloške plakata za pojedine 

kategorije koncerata, ujedno predlaže da se Atanaskoviću dodjeli priznanje zbog doprinosa 

koncertnoj djelatnosti Akademije. 

Prof. E. Krajcar Percan predlaže da se mjesečno mailom nastavnicima šalju informacije o 

događanjima na akademiji. 

Doc. Modrušan predlaže da se na idućem Vijeću raspravi o angažiranosti studenata i 

nadoknadama nastave za velike projekte; predlaže izradu paralelnog rasporeda. Dekan 

predlaže da svaki nastavnik napravi raspored nadoknade za svoj kolegij te ga dostavi u 

tajništvo. 

Time je dnevni red iscrpljen. Sjednica Vijeća završila je u 13.30 sati. 

Zapisnik izradila: Sandra Morožin 

KLASA: 003-08/16-03/10 

URBROJ: 380-03-16-1     Dekan 

prof. mr. art. Bashkim Shehu 


